
PROTOKÓŁ NR 75/13

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 2 grudnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek, 

4. Zofia Ujma,

5. Maria Zielińska,

6. Krzysztof Kapała,

7. Mariusz Kubiak

8. Zbigniew Mazurak,

9. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Teresa Szczepańska, Adam Bierowski, Roman Kołodziej.

Zaproszone osoby: 

10. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie i analiza budżetu na 2014 rok.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie K.B.P.iF. otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Pan Artur Wrona. 

Ad. 2  Podczas analizy projektu budżetu na 2014 rok, radni pytali o materiały, które przygotowała

Pani Skarbnik.

Radnym chodziło o koszty przejazdów służbowych, delegacje, ryczałty na podróże służbowe.

Radny Pan Pituch poprosił o wykonanie przycięcia drzew. Przybyły Pan Nawrocki wyjaśnił że przycięcia były

robione. Ile było tytułów i na jaką kwotę, Pan Nawrocki miał przygotować takie dane.

Następnie padały pytania o szczegółowe wydatki w miejscach niezaznaczonych – wydatki – co wyjaśniała P.

Skarbnik.

Następne posiedzenie K.B.P.iF. wyznaczył Przewodniczący na 04.12.2013 r.

Ad. 3 W sprawach różnych  zwrócono uwagę na  niezrealizowane  wnioski  komisji  z  poprzednich

posiedzeń. Chodzi o komisje G.K. w terenie.

Na tym posiedzenie zakończono.
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Protokołowała:                                                                                                                       Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                     Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

2


